
 
עם המדריכה שירלי כהנוביץ.זמנים לא קלים עברו עלינו כשנודע  2/10אנחנו יהודית ואלכס ניר היינו בטיול ב

לנו על המתרחש בארץ.ואנו אומרים תודה לחברת פגסוס שעשתה את כל המאמצים להשיג לכל הקבוצה 
ומשדה תעופה אחר.תודה למנכל פגסוס.ולשירלי.כן ירבו מדריכות טיסה לארץ בימים לחוצים אלה 

כמוך!מלאת ידע.שלוות נפש.נעימה.דואגת לכל אחד.מתחשבת בכולם.ולא עזבה אותנו בטיסה הזאת עד 
 שאחרון המטיילים עלה עליה.נרצה לטוס עמה עוד ועוד.תודה!

 


